

Gray Small table - *Gray Tables de salon*



TECHNICAL INFORMATION

Tables:

Structure:

Black Chrome metal (ME05) base.

Wooden tops:

Top in class E1 particleboard panels (MDF) available lacquered in anthracite (LE01) and dark brown (LE03) or veneered in eucalyptus (LE05) or grey wood (LE12).

Top in Dark Emperador marble (MA01):

Emperador Dark marble is a brown colour; the shades of dark/light brown vary according to the where in Spain the block has been extracted from and how it has been cut. This is why the colour shade of table tops is never fully uniform or the same as another top.

The grain of this material is fine and irregular, featuring light veining which may look like surface cracks, but which instead is characteristic of the material as it occurs in nature. The non-visible part of the material (table back) is meshed to provide further reinforcement.

Top in White Carrara marble (MA02):

White Carrara marble has a medium-fine, compact grain and comes from the Apuan Alps. The background colour, which is what determines the commercial and aesthetic value of the marble, varies from a pearl white to off-white, but it may also include a light grey hue. Grey veining often tends towards a light grey colour, but sometimes also towards black; it can be very thin and limited to small portions of the material, but it is not uniform. The grain pattern can be softened or accentuated depending on the direction the block is sawed in. This is why the colour shade of table tops is never fully uniform or the same as another top.

INFORMATIONS TECHNIQUES

Tables :

Structure:

Base de métal en Chrome Noir (ME05).

Plan en bois :

Plan en panneaux de particules de bois (MDF) de classe E1 disponible en laqué anthracite (LE01), marron foncé (LE03) ou placage en finition eucalyptus (LE05) ou grey wood (LE12).

Plan en marbre Dark Emperador (MA01) :

L'Emperador Dark est un marbre de couleur marron, les tons marron foncé et/ou clair varient en fonction de la provenance (Espagne) du bloc d'extraction et de la découpe de ce bloc ; c'est pourquoi une table plane ne sera jamais uniforme dans le ton de couleur et ne ressemblera jamais à un autre plan.

Le grain de la matière est fin et irrégulier et traversé des veinures légères qui peuvent ressembler à des fissures en surface, mais qui sont, en réalité la caractéristique de la matière telle qu'elle se présente dans la nature. La partie non visible du matériau (dessous de la table) est blindée afin de bénéficier d'un renforcement supplémentaire.

Plan en marbre Carrara Blanc (MA02) :

Le marbre Carrara Blanc a un grain moyennement fin compact et provient des Alpes Apuane. La couleur de fond, qui détermine la valeur commerciale et esthétique du marbre, varie du blanc perle au blanc cassé, mais peut également avoir une teinte gris clair. Les veinures de ton gris, souvent gris clair mais parfois noires, peuvent être très fines et limitées à de petites parties de matériau, mais sans être uniformes et le mouvement des veinures peut être atténué ou accentué en fonction du sens de la sciure du bloc, c'est pourquoi une table plane ne sera jamais uniforme dans le ton de couleur et ne ressemblera jamais à un autre plan.